
 Åbent bestyrelsesmøde den 26/3 2025 

 Skoleleder byder velkommen til mødet og skolebestyrelsens arbejde præsenteres bl.a. vha 
 en video, bestyrelsen har fået lavet. 

 Bestyrelsen, der består af forældrevalgte, personale, ledelse og elever præsenterer sig 

 Bianca - fungerende forperson for skolebestyrelsen beretter om bestyrelsens arbejde med at 
 udarbejde principper og om at repræsentanter fra bestyrelsen har deltaget i Højmeskolens 
 Skoleudviklingssamtale med forvaltningen, hvor det fra forvaltningen blev fremhævet, at de, 
 de sidste 6 år, har set, at der har været en vild udvikling på Højmeskolen - både på 
 renomme, udseende og fagligt/pædagogisk. 

 Ane-Mette forældrerepræsentant fra skolebestyrelsen supplerer med at bestyrelsen har 
 spillet en aktiv rolle i forbindelse med trafiksikkerhed - herunder oprettelse af skolepatrulje og 
 i arbejdet med Velfærdens fundament. 

 Line forældrerepræsentant fra skolebestyrelsen fortæller om at have deltaget ved 
 ansættelsessamtaler - og om, hvordan hun ser det som et privilegium at kunne være med til. 

 Ane-Mette fortæller om at hun oplever at bestyrelsen også inddrages i skolens pædagogiske 
 tanker om det daglige arbejde. 

 Skoleleder fortæller, at skolebestyrelsen mødes en gang om måneden i arbejdet med 
 principper og med at føre tilsyn med disse. Fremmødte forældre inviteres til idegenerering 
 omkring mulighederne for at skabe en forældreforening. Der fremkommer mange gode ideer 
 og tanker om mål for en forældreforenings arbejde. 

 Tre forældre melder sig til at arbejde videre med udviklingen af Højmeskolens 
 forældreforening og udgøre en bestyrelse. 


